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Deltagere: Formand Merete Olsen 

Sekretær Henning Riber 

Kasserer Lone Bilyk 

Gymnastik Hanne Roslyng-Stilou 

Fodbold Søren Tofte 

Badminton 

 

Niels Erik Bull 

 

 

Fraværende:   

Motion Allan Røske Nielsen 

Tennis Carmen Wilkes Uhre 

Håndbold Susanne Skjold Petersen 

Næstformand Eilif Eghave 

TeamGym Mette Andersen 

 
 

 

 Bestyrelsesmøde  
Kommentarer 

til sidste 

referat. 

 

Gif's Hjemmeside skal være opdateret.  

Idet det kniber for Merete at finde tiden, var det fremme, at forhøre 

om Kristen Mathiasen om at tage denne opgave. Forretnigsudvalget 

skal "fodre" ham med de artikler som skal på hjemmesiden. 

 

 

 

MO 

GIF pulje til 

børne- og 

ungearbejde 

De 30.000,- fordeles ligeligt til de 2 afdelinger som ha søgt midlerne. 

 

1) Gymnastik 15.000,- hvor pengene anvendt til indkøb af airtrack. 

 

2) Fodbold 15.000,- Er "øremærket" til udenlandsrejser i 2014. 

 

Begge afdelinger sender fotomateriale til Merete Olsen, som sørger 

for nødvendige presseomtale. 

 

 

 

 

 

 

 

 

HR-S 

ST 

Borgerunder-

søgelse / 

workshop 

Orientering om resultatet af borgerundersøgelsen. 

Generelt tilfredshed med resultatet, dog var der enighed om, at 

evalueringen fra DGI var fattig på input og ideer i tilbagemeldingen 

fra workshoppen. 

Resultatet lægges op til, at projektgruppen nu arbejder videre med 

hovedlinjerne i tilbagemeldingerne fra afdelingerne sammen med 

hovedlinjerne fra workshoppen. 

Der kom en god debat vedr. "sport on demand". 

Og der bør arbejdes i de enkelde afdelinger med, hvordan der kan 

samspilles om, at tilbyde sporten / banerne, eks. udbyde ledige tider 

og pladser til personer, der gerne vil gøre brug af forskellige 

sportsgrene nu og her uden nødvendigvis at være medlem ??? Eller 

hvordan ??? 

Mange ideer kom frem om, at kunne sætte denne aktivitet i gang 

allerede nu og ikke vente til haludvidelsen. 

Det blev besluttet, at hver enkelt afdeling skal lave en muligheds 

liste på hvad der kan tilbydes. 

Herefter vil vi prøve, at sammensætte et muligt  og brugbart tilbud, 
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som skal markedsføres offensivt. 

 

Bordet rundt   

Gymnastik Har med succes afholdt førstehjælpskursus, hvorfor der igen 

afholdes et den 2. november fra  9:00 til 16:30. Tilmelding kan ske 

til Hanne Roslyng. 

Det er tanken, at der vil blive afholdt et kursus af denne art en gang 

om året fremover. 

Kurset omhandler førstehjælp og idrætsskader. 

I søndags blev der sammen med Danmarks Gymnastik forbund 

afholdt et kursus i udvikling af børns motorik på børnenes principper 

baseret på leg. Vigtigt er at børnene også føler det er lej og sjovt at 

være med til. 

Gadstrup Krocket vandt en flot 3. plads ved Landsmesterskabet 

afholdt i Jylland. 

Ved DM i Circlecross & Kettelbelle er der også super flotte resultater 

ved 1 guldmedalje, 2 sølvmedaljer og en 4. plads. 

Netop i dag er der kommet besked fra social og sundheds 

forvaltningen for blinde, med et positivt tilkendegivelse for, at få 

blinde med på et gymnastikhold. Der ydes tilskud til projektet i 

størrelsesordnen 137.500,- 

Der er håber om, at det fulde projekt kan sættes i gang. 

Der vil efter første forløb blive udarbejdet en dreje bog på, hvordan 

et sådan projekt kan gribes an. 

Drejebogen er også til brug for andre, som ønsker at prøve kræfter 

med et sådant projekt. 

 

 

Badminton Havde regnet med 5 turneringshold til årets turnering. Men senior- 

og + 45 holdet glippede, så det er endt med 3 hold. 

Medlemstallet holder sig på samme niveau på omkring 120 

medlemmer. 

Bestyrelsen har besluttet, at der skal investeres i spillertrøjer til de 3 

turneringshold. 

For at sikre spiller tøjet bliver den rigtige klubfarve sender Merete 

Olsen farvekortet til Niels-Erik. 

 

 

 

 

 

 

 

MO 

Fodbold Er inde i den travle periode med overgang fra udendørs til indendørs 

fodbold. 

Har fået en del tider på kunstbaner KFUM Lillevang og Rådmands-

haven.  

Kunststofbanerne vil blive brugt til både kampe og træning. 

Har haft lille nedgang i medlemstallet, så det nu ligger på omkring 

350 medlemmer. 

U 17 træner med seniorer - De kommer dog op på senior holdet lidt 

tidligere end forventet, men det skyldes, at de ellers vil blive "tabt". 

Bob bliver assistenttræner på 1. holdet og vil fortsat være træner for  

2. holdet. 
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Aftalen med 1. holds træneren er forlænget med ½ år. 

 

Motion Der er lavet et spinning hold specielt for fodbold. 

Der afholdes strategimøde lørdag den 9. november med emnet,  

hvilken vej skal motion gå i fremtiden mm. Dagen sluttes af med 

noget socialt i form af gokartræs og herefter spisning. 

Evaluering Gadstrup løbet, der var ca. 100 tilmeldte, lidt mindre en 

sidste år. 

Der vil blive opsat skilte tavle foran motion med priser + hvordan 

bliver man medlem mm. 

Interessen for Indoor Cycling er dalet lidt, men det er måske 

vinteren, der ikke er sat ind endnu. Der er en tro på at det nok skal 

rette sig. 

  

 

Forebyggelse af 

børnesager 

Hanne Roslyng fremlagde det materiale som Gymnastik har 

udarbejdet sammen med trænere og instruktører. 

Der var enighed om, at materialet også var brugbart for andre 

afdelinger. 

 

 

Natsport Der afholdes natsport følgende datoer:  

25. oktober (Gymnastik deltager) - 22. november - 20. december - 

24. januar (Gymnastik deltager) - 28. februar - 28. marts - 25. april. 

Er der andre afdelinger, som ønsker at deltage i natsport, skal de 

selv henvende sig til Gitte Westergaard 2891 0099 eller Peter Mandel 

2699 9130. 

Deltagelse fra afdelingerne giver et lille diæter på 80,- pr. deltager, 

som afregnes med hovedforeningen (Lone Bilyk). 

 

 

Opdaterings-

kursus  

hjemmesider 

Kristen Mathiasen har tilbudt et opdateringskursus. 

Merete Olsen får et par datoer, som der vil være mulighed for, at 

tilmelde sig efter ønske. 

 

 

Hovedbestyrel-

sen / 

forretnings-

udvalget 

Merete Olsen trækker sig som formand til næste generalforsamling. 

Allan Røske Nielsen trækker sig som suppleant. 

Lone Bilyk stiller sit kandidatur til rådighed og genopstiller kun, hvis 

der ikke findes en anden til posten som Kasserer. 

 

 

Evt. Det blev aftalt at afholde første halfordelingsmøde torsdag den 13. 

februar kl. 19:30 i mødelokalet. 

 

I forbindelse med udvidelsen af hallen i 1988, blev der udstedt 50 

andelsbeviser á 1.000,- til Gadstrup IF. Men ingen ved hvor de er, så 

der sættes en undersøgelse i gang. 

Henning Riber undersøger, hvad der måtte forefindes af 

dokumentation i Hallens regnskab. 

 

Hovedforeningen og Hallens bestyrelse har modtaget et klagebrev  

 

 

 

 

 

 

HR 



 

 

Referat fra møde GIF Hovedforeningen tirsdag den 23. oktober 2013q 

Emne Aktivitet Ansvar 
 

 Side 4 af 4 

 

omhandlende bekymring for støj i forbindelse med den kommende 

haludvidelse. Der er sendt svarbrev til afsenderne. 

 

Ramsø Billard Club har søgt om optagelse i Gadstrup IF. 

Forretningsudvalget behandler sagen og hvis ingen indsigelser, tages 

ansøgningen med, som et punkt på dagsordnen ved næste møde. 

Her vil der blive en afstemning om accept af optagelse. 

 

Status på økonomi er, at der er indestående på: 

1) Rentegaranti kontoen på 109.684,56 

2) Driftskontoen 95.037,55 - udbetaling 30.000,- = 65038,55 

 

Husk!! 

Alle foreninger med selvstændigt moms nr. skal have en 

virksomhedspostkasse fra 1. november. 

 

Referat Henning Riber 

 

MO udsender dagsorden en uge før næste møde. 

 

ps. ny mødedatoer for 2014 vedhæftet. 

 

 

 

MO 

 

Næste møde 

 

Afholdes torsdag den 5. december kl. 18:00 i mødelokalet. 

Husk at der afholdes julefrokost efter endt møde. Så vær frisk og 

udhvilet :-) 

 

 

 

 


